
 

 

 
 
 
 
 
 

TIP FAKÜLTESİ DEKANLARI KONSEYİ TOPLANTISI 
 

18.03.2025 SALI SAAT: 12.00-14.00 
 

 
Tıp Fakültes- Dekanlar Konsey- üyeler- fakülteler-n sorunlarını görüşmek ve yapılacak 
çalışmalar sonucunda hazırlanacak raporların -lg-l- makamlara sunulması -ç-n çevr-m-ç- 
olarak b-r araya gelm-şt-r. Toplantıya 43 Tıp Fakültes- Dekanımız katılmıştır. Toplantı 
başkanlığı Tıp Dekanlar Konsey- Yürütme Kurulu Başkanı Prof. Dr. Erdoğan Çet-nkaya 
gerçekleşt-rm-şt-r. Açılışın arkasından Sayın Dekanlarımız söz alarak sorunları ve çözüm 
öner-ler-n- d-le get-rm-şlerd-r. Toplantı Raportörü Prof. Dr. Funda Coşkun görüşülenler- 
taslak rapor hal-ne get-rm-şt-r.  
 
Bu rapor taslak b-r rapordur. Eklemeler ve çalışmalar -le n-ha- şekl-n- alacaktır.  
 

1. Anadolu’da yer alan ün-vers-teler başta olmak üzere bütün ün-vers-te tıp 
fakülteler-nde eğ-t-m, araştırma ve h-zmet-n devamlılığı -ç-n yeterl- akadem-k 
kadronun tem-n-nde ve sürdürülmes-nde öneml- güçlükler olduğu aş-kârdır.   Bu 
konunun b-rkaç kök neden- vardır. İfade ed-len sorunlar b-r bütün -çer-s-nde b-rb-r- 
-le bağlantılı problemlerden oluşmaktadır. Özlük haklarını da -çeren konularda 
standart-zasyon gerekl-l-ğ- ac-ld-r ve şarttır. Sağlık Bakanlığı bünyes-ndek- 
akadem-k ve araştırma görevl-s- kadrosu -le YÖK’e bağlı kurumlardak- akadem-k ve 
araştırma görevl-ler- kadrolarının maaş, teşv-k ve taban ödemeler-nde 
standard-zasyon gerekmekted-r.  

2. Yen- kurulan tıp fakülteler-nde uzmanlık eğ-t-m- ver-lmek -stenen anab-l-m dalı ve 
yan dal programlarında gerekl-l-kler-n sağlanmasına rağmen eğ-t-m hakkı TUK 
tarafından elde ed-lememekted-r.  

3. Öğrenc- sayılarındak- artış bütün tıp fakülteler-m-z- olumsuz yönde etk-lemekted-r. 
Akadem-k kadronun azaldığı öğrenc- sayısının arttığı b-r kısır döngü -çer-s-ne doğru 
hızla -lerlenmekted-r.  

4. Araştırma görevl-ler-n-n özell-kle madd- get-r-s- yüksek Sağlık Bakanlığı 
bünyes-ndek- eğ-t-m kurumlarını terc-h etmeler- sebeb-yle bazı öneml- ve ana 
alanlarda (Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları g-b-) anab-l-m dallarının ve yataklı 
kl-n-kler-n kapatılması söz konusudur. 

5. Araştırma görevl-ler-n-n dağılımı konusunda da sorunlar yaşanmaktadır. Talep dışı 
dağıtımlar sürec-n yürütülmes-n- güçleşt-rmekted-r.  

6. Sağlık Bakanlığına bağlı araştırma görevl-ler- göreve başladıktan kısa b-r süre sonra 
-st-fa edeb-lmekted-rler. Bu durum da açılmış olan kadronun yanmasına neden 
olmaktadır. Bu konuda b-r düzenleme yapılması gerekl-l-ğ- vardır.   

7. Sağlık Bakanlığına bağlı araştırma görevl-ler-n-n eğ-t-m -ç-n g-decekler- özell-kle 
yurtdışı toplantılarda görevlend-rme sürec-n-n çalışmaması, k-ş-ler-n yıllık -z-n 



 

 

kullanarak eğ-t-m toplantılara katılım sağlanmasının düzelt-lmes- -ç-n öner- 
sunulmasına karar ver-ld-.  

8. SUT’nde özell-kle yan dal uzmanlıklarının yaptığı g-r-ş-msel -şlem olmak üzere 
-şlem puanlarının düşük kalması söz konusudur.  

9. Ün-vers-te öğret-m üyeler-n-n mesa- dışı muayehane ücretler- güncel f-yatların çok 
ötes-nde kalmıştır. SUT’n-n o branş -ç-n yaptığı ödemen-n 2 katını geçemez -lkes-n-n 
güncellenmes- gerekmekted-r.   

10. Araştırma Ün-vers-teler- kr-terler-nde tıp fakülteler- olan ün-vers-teler -ç-n h-zmet 
alanının da toplumsal katkı olarak değerlend-r-lmes- konusunda görüş 
b-ld-r-lmekted-r.  

11. Yönet-c-ler-n taban ödeme almamaları konusundak- uygulamanın da Danıştay 
kararı sonrasında düzelt-leceğ- düşünülmekted-r.  

12. Dekan yardımcısı sayısının 3’e çıkartılarak b-r dekan yardımcısının aynı zamanda 
başhek-m olması -dar- -şley-şte b-r bütünlük sağlayacaktır.  

13. B-l-rk-ş-l-k h-zmetler- -le -lg-l- sorunlar görüşüldü. Çok fazla b-l-rk-ş-l-k taleb-n-n 
olduğu ve talepler-n karşılanmasında öğret-m üyeler-n-n çok zaman harcadığı göz 
önünde bulundurulursa bu konuda ek ödeme yapılması konusunda görüş 
b-ld-r-ld-. 

14. Soruşturmaların da çok fazla olduğu ama ş-kayet s-stem-nde ş-kayet eden-n 
-nceleme sonucunda b-r sorun olmadığı saptandığında b-r yaptırımı olması 
konusunda görüşüldü.  

15. Tıp fakülteler-n-n mal- sürdürüleb-l-rl-ğ- -le -lg-l- olarak yaşanan sorunlar 
değerlend-r-ld-. Taşerondan kadroya aktarılan personele ödenen maaşların döner 
sermayeden ödenmes-, yardımcı sağlık personeller-nden özell-kle hemş-re sayı 
eks-kl-ğ-, -laç ve malzemelerden, SGK SUT tavan f-yat uygulamaları neden-yle -laç 
ve malzeme bazında zarar ed-lmes-, kurum borçlarının bu nedenler dolayısı -le 
zamanında ödenememes- başlıca sorunlar olarak görüşüldü.  

16. İcap ödemeler- hakkında görüşüldü.  
 
AFİLİYE FAKÜLTELERİN SORUNLARI:  
 
 

1. Af-l-ye fakültelerde yukarıdak- sorunlara ek olarak eğ-t-m sorumlusunun anab-l-m 
dalı başkanı dışında olması ve eğ-t-mden sorumlu Dekan var -ken özlük haklarının 
başhek-me bağlı olması neden-yle yaşanan sorunlar hakkında görüşüldü. Dekanlık 
makamının yönetmel-kle kuvvetlend-r-lmel- konusunda görüşüldü. Öğret-m üyeler- 
üzer-nden yapılan geç-c- görevlend-rmelerde dekanlığın b-r hükmünün olmadığı ve 
Val-l-k tarafından görevlend-rmeler-n yapıldığı -fade ed-ld-.  

2. BAP destekler-n-n hastane döner sermayes-nden aktarılma olasılığının af-l-ye 
fakültelere de tanınması hakkında görüşüldü.  

3. Vakıf Ün-vers-teler-nde teşv-k ve taban ödeneb-lmes- -ç-n -mzalanan sözleşmede 
ağır yaptırımların olması görüşüldü.   

4. MHRS’de akadem-k kökenl- öğret-m üyeler-nde çok büyük b-r hasta yükünün 
olması, eğ-t-m ve araştırma süreçler-n-n bu nedenle aksamasına ve öğret-m 
üyeler-n-n kurumdan ayrılmasına neden olmaktadır.  

5. Sözleşmel- personel -le akadem-k personel arasında ücret farkının çok fazla olması 
çalışma -şb-rl-ğ-n- zayıflatmaktadır.   



 

 

6. EPK s-stem- -le yaşanan sorunlar hakkında görüşüldü.  
7. Vakıf Ün-vers-teler-ne bağlı tıp fakülteler-nde yen- çıkan özel hastaneler 

yönetmel-ğ-ne göre -şb-rl-ğ- protokolü olmayan b-r hastanede çalışan b-r öğret-m 
üyes- -le çalışılamayacağı -fade ed-ld-. Zaten öğret-m üyes- tem-n-nde güçlük 
yaşanan b-r alanda bu yönetmel-kle daha fazla sorunlar yaşanacağı bel-rt-ld-.  

8. Af-l-yasyon bekleyen tıp fakülteler- hakkında görüşüldü.  
9. Af-l-ye tıp fakülteler-nde mecbur- h-zmet atamalarının h-zmet- yürütmek -ç-n 

gerçekleşt-r-lmes- konusunda görüş b-ld-r-ld-.  
 
 
 
 
 

Bu rapor toplam 25 maddeden oluşmaktadır.  
 

Saygılarımızla b-lg-ler-n-ze arz eder-z.  
 
 
 
       Tıp Fakültes- Dekanlar Konsey- 
                          Yürütme Kurulu  
 
 


